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P R O T O K O Ł  NR  LIII/2018 

 
z Sesji  Rady Gminy w Parzęczewie,  

która odbyła się w dniu 6 listopada 2018 r. 

 
Miejsce odbycia Sesji – Urząd Gminy w Parzęczewie. 
Obrady rozpoczęły się  o godz. 10.00. 
Posiedzeniu przewodniczył  radny Władysław Krawczyk – Przewodniczący Rady 
Gminy w Parzęczewie. 

 
Ustawowa liczba radnych 15 - obecnych na Sesji  15 radnych 
 
Skład Rady Gminy: 

1.  Barański Antoni Marek 
2.  Chojecki Antoni Ignacy 
3.  Chylińska Aleksandra Hanna 
4.  Gawęda Marek 
5.  Jesionowski Józef  Zbigniew 
6.  Kałuziak Marek Adam 
7.  Krawczyk Władysław 
8.  Kubusińska Halina 
9.  Kurtasińska Elżbieta Wiesława 
10.  Kurtasiński Kazimierz Adam 
11.  Niedźwiedź Dariusz Leszek 
12.  Synowiec Małgorzata Dorota 
13.  Tarnacki Marek 
14.  Wasiak Marek 
15.  Wydrzyński Bogdan Józef 

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Sesji udział wzięli: 

1.  Ryszard Nowakowski - Wójt Gminy Parzęczew 
2.  Jadwiga Dębska - Skarbnik Gminy 
3.  Jolanta Żłobińska - Sekretarz Gminy 
4.  Mariusz Ostrowski - Kierownik Ref. Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej 
5.  Małgorzata Kowalczyk - Radca Prawny Urzędu Gminy 
6.  Krzysztof Pyciarz - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chociszewie 
7.  Robert Małolepszy - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 
8.  Renata Nolbrzak - Dyrektor FIT w Parzęczewie 
9.  Elżbieta Gieraga - Stowarzyszenie  „Wiejski Ośrodek Kultury” Śniatowa 

10.  Włodzimierz Pietruszewski - Radny Rady Powiatu 

11.  Agnieszka Graczyk - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Parzęczewie  

12.  Sylwia Szymańska - Galon - Prowadząca Punkty Przedszkolne 

13.  Czesława Pisera - Członek Rady Sołeckiej Mariampol 

 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Gminy Władysław Krawczyk dokonał otwarcia Sesji stwierdzając 
„Otwieram LIII Sesję Rady Gminy w Parzęczewie” .  

Przewodniczący Rady powitał władze gminy, sołtysów i radnych. Na podstawie listy obecności 
Przewodniczący stwierdził, że na  ustawowy stan 15 radnych, obecnych  na Sesji  jest 15 
radnych  i Rada władna jest do podejmowania prawomocnych  uchwał. 
 
Ad. pkt.2. 

Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk przedstawił porządek dzienny Sesji: 
 

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Zatwierdzenie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z LII Sesji z dnia 18.10.2018 r. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami i pracach komisji w okresie od 
ostatniej sesji. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Wolne wnioski 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o 
wynikach egzaminu klas III Gimnazjum. 

8. Informacja o działalności punktów przedszkolnych w Parzęczewie i Chociszewie w 
roku szkolnym 2017/2018. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 
Parzęczew, 

2) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów obliczania podatku rolnego na terenie 
Gminy Parzęczew, 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

4) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości,  

5) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Parzęczew z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz.U. z 2018 r., poz. 450 ze zm.) na rok 2019.”, 

6) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Parzęczew na 2018 rok (zwiększenie o 
71.332,00 zł) 

7) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Parzęczew na 2018 rok ( zwiększenie o  
2.459,00 zł), 

8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Parzęczew na lata 2018-2030.  

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Zamknięcie  Sesji. 

 
Wójt Ryszard Nowakowski wniósł o wprowadzenie do porządku dziennego  w pkt. 9.8) projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały w prawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 
Natomiast projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej przenieść do punktu 
9.9).  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek. Na sali obecnych było 15 radnych.  
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 15 radnych 
- przeciw: 0  radnych 
- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady zapytał  czy są inne uwagi do porządku dziennego. 
Innych uwag nie wniesiono. 
 
Porządek dzienny po zmianach 
 

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z LII Sesji z dnia 18.10.2018 r. 
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4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami i pracach komisji w okresie od ostatniej 
sesji. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Wolne wnioski 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o 
wynikach egzaminu klas III Gimnazjum. 

8. Informacja o działalności punktów przedszkolnych w Parzęczewie i Chociszewie w 
roku szkolnym 2017/2018. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 
Parzęczew, 

2) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów obliczania podatku rolnego na terenie 
Gminy Parzęczew, 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

4) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości,  

5) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Parzęczew z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz.U. z 2018 r., poz. 450 ze zm.) na rok 2019.”, 

6) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Parzęczew na 2018 rok (zwiększenie o 
71.332,00 zł) 

7) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Parzęczew na 2018 rok ( zwiększenie o  
2.459,00 zł), 

8) w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej,  

9) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Parzęczew na lata 2018-2030.  

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Zamknięcie  Sesji. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie  porządek sesji po zmianach. Na sali obecnych było 15 
radnych.  
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 15 radnych 

- przeciw: 0  radnych 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych 

Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk stwierdził, że porządek dzienny  został zatwierdzony. 
 
Ad.pkt.3. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że Protokół z LII Sesji z dnia 18.10.2018 r., był wyłożony w 
biurze Rady Gminy oraz przesłany radnym pocztą mailową. Przewodniczący  zapytał czy są uwagi 
do  protokołu.   
Uwag nie wniesiono. 
 
Przewodniczący  Rady poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokół. Na sali obecnych było 15 
radnych. W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 15   radnych 

- przeciw: 0  radnych 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych 

 
Protokół został zatwierdzony. 
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Ad.pkt.4. 
Informację  o działaniach między sesjami, pracach komisji  i działalności radnych w okresie od 
ostatniej sesji przedstawił Przewodniczący  Rady Władysław Krawczyk. Informacja stanowi 
- załącznik Nr 4 do protokołu. 
Do przedstawionej informacji zapytań i uwag nie wniesiono.  
 

Ad.pkt.5. 
Interpelacje radnych. 
 
Radny Dariusz Niedźwiedź, zapytał czy gmina podejmuje  działania w sprawie transportu w 
Leźnicy Wielkiej oraz czy gmina monitoruje budowę fabryki w Różycach i czy wiadomo już coś o 
raporcie w tej sprawie. 
 
Kierownik Mariusz Ostrowski, wysłaliśmy zapytania ofertowe do 4 firm przewozowych. Jedna  z 
firm przedstawiła nam swoją ofertę. Czekamy na oferty pozostałych firm, gdy będziemy mieć 
wszystkie podejmiemy dalsze kroki. Odnośnie drugiej sprawy jest już raport, który nie został 
odrzucony, ale zostały wniesione w nim uwagi do firmy. Na ten moment firma musi ustosunkować 
się do uwag. 
 
Radny Dariusz Niedźwiedź, zapytał czy na jutrzejsze spotkanie do Starostwa wybiera się ktoś z 
gminy.  
 
Kierownik Mariusz Ostrowski, nic nie wiemy na temat spotkania w Starostwie.  
 
Wójt Ryszard Nowakowski, mieszkańcy wnieśli dużo uwag do firmy zarówno na spotkaniu w 
sołectwie jak i w gminie. Teraz my te wszystkie uwagi wysyłamy do firmy, która musi się do tego 
odnieść. Nie wiadomo czy firma spełni te wymogi. Może się okazać, że firma zrezygnuje ze swoich 
dalszych działań. Jeżeli nie będzie nas zadowalała odpowiedź firmy, to dalej będziemy mogli 
prosić o wyjaśnienia lub wydamy decyzję odmowną. Możliwe, że to spotkanie w Starostwie wcale 
nie dotyczy tej sprawy tylko rowu odwadniającego, który zbiera wodę z dwóch dróg powiatowych 
w Różycach.  
 
Radny Marek Tarnacki, w wczorajszej prasie ukazał się artykuł o nie trafionych inwestycjach oraz  
o problemach ze szczurami. Czy jest prawdą, że gmina wyposaża mieszkańców w pułapki na 
szczury.  
 
Kierownik Mariusz Ostrowski, ta informacja jest nieprawdziwa. 
 
Ad.pkt.6. 
Wolne wnioski. 
 
Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej, odniósł się do tematu finansowania budowy przyłączy 
wodociągowych. Informację w wersji elektronicznej przesłał radnym, natomiast w wersji 
papierowej przekazał sołtysom na Sesji. Informacja stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
Sołtys Stanisław Marchewa, zapytał czy można uzyskać od gminy dopłatę do sterylizacji zwierząt. 
 
Kierownik Mariusz Ostrowski, w regulaminie uchwalanym przez Radę Gminy jest napisane, że 
jest dopłata jak się nie mylę w połowie kosztów. W tym roku możemy się pochwalić, że dzięki 
mediom społecznościowym udało się znaleźć właścicieli dla 9 psów.  
 
Radny Marek Tarnacki, poprosił radnego powiatowego Włodzimierza Pietruszewskiego o 
przekazanie prośby mieszkańców w sprawie wycięcia 4 drzew na drodze powiatowej przy ul. 
Brzozowej. 
 
 
Ad.pkt.7. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 
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egzaminu klas III Gimnazjum, przedstawili Dyrektor Szkoły Podstawowej w Parzęczewie 
Agnieszka Graczyk oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej w Parzęczewie Krzysztof Pyciarz. 
Informacja stanowi - załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Ad.pkt.8. 
Informacja o działalności punktów przedszkolnych w Parzęczewie i Chociszewie w roku 
szkolnym 2017/2018., przedstawia Prowadząca Punkty Przedszkolne pani Sylwia Szymańska - 
Galon. Informacja stanowi - załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Przerwa 15 minutowa 
 
Ad. pkt. 9.1) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości na terenie Gminy Parzęczew, odczytał Przewodniczący Rady 
Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Aneta Pietrusiak. Zgodność pod względem prawnym  
stwierdził Radca prawny Małgorzata Kowalczyk.  Projekt stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
Projekt pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 

1.  Od budynków lub ich części: Górne 
stawki 
M.F na 
2019 
w  zł 

Stawki 
obowiąz
ujące 
w 
2018 r. 
w  zł 

Prop. 
Wójta 
Gminy 
na 
2019 
w  zł 

Prop. 
Kom. 
Sam. 
na 
2019 

Prop. 
Kom 
Ośw. 
na 
2019 

Prop. 
Kom. 
Rol. 
na 
2019 

Uchwa
lono 
na 
sesji 
na 
2019 

 a mieszkalnych od 1 m2 

powierzchni użytkowej, 
0,79 0,70 0,75 0,75 0,75 0,72 0,75 

b związanych z prowadzeniem 
działalności gospodarczej oraz od 
budynków mieszkalnych lub ich 
części zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej od 1 m2 

powierzchni użytkowej, 

 
23,47 

 
22,00 

 
23,00 

23,00 22,50 22,00 22,50 

c zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej 
w zakresie obrotu 
kwalifikowanym materiałem 
siewnym od 1 m2 powierzchni 
użytkowej, 

 
10,98 

 
10,80 

 
10,98 

10,98 10,98 10,98 10,98 

d związanych z udzielaniem 
świadczeń zdrowotnych 
w rozumieniu przepisów 
o działalności leczniczej, zajętych 
przez podmioty udzielające tych 
świadczeń od 1 m2 powierzchni 
użytkowej, 

4,78 4,70 4,78 4,78 4,78 4,78 4,78 

e od pozostałych, w tym zajętych 
na prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje 
pożytku publicznego od 1 m2 

powierzchni użytkowej, 

 
7,90 

 
7,77 

 
7,90 

7,90 7,90 7,90 7,90 

 z tym, że: 
- od budynków letniskowych od 
1 m2 powierzchni użytkowej, 

 
7,90 

 
7,77 

 
7,90 7,90 7,90 7,90 7,90 

 - od garaży od 1 m2 powierzchni 
użytkowej, 

7,90 7,77 7,90 
7,80 7,90 7,90 7,90 

 - od budynków gospodarczych od 
1 m2 powierzchni użytkowej. 

7,90 4,60 4,80 
4,70 4,80 4,70 4,70 
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2.  od budowli 2% 2% 
ich 
wartości 
określo
nej na 
podstaw
ie 
art. 4 us
t.1 pkt 
3 ust. 3 
- 
7 ustaw
y 
o podat
kach 
i opłata
ch 
lokalnyc
h 

2% 2% 2% 2% 2% 

3.  od gruntów :        
 a związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej, bez 
względu na sposób 
zakwalifikowania w ewidencji 
gruntów i budynków od 1 m2 

powierzchni, 

 
0,93 

 
0,91 

 
0,93 

0,91 0,93 0,92 0,93 

b pod wodami powierzchniowymi 
stojącymi lub wodami 
powierzchniowymi płynącymi 
jezior i zbiorników sztucznych od 
1 ha powierzchni, 

 
4,71 

 
4,63 

 
4,71 

4,71 4,71 4,71 4,71 

c pozostałych, w tym zajętych na 
prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje 
pożytku publicznego od 1 m2 

powierzchni, 

 
0,49 

 
0,48 

 
0,49 

0,49 0,48 0,49 0,49 

 z tym że: 
- zajętych pod budownictwo 
mieszkaniowe i letniskowe 
niewchodzących w skład 
gospodarstw rolnych,  

0,49 
 

0,46 
 

0,49 
0,48 0,48 0,46 

0,48 
 

 d niezabudowanych objętych 
obszarem rewitalizacji, o którym 
mowa w ustawie z dnia 
9 października 2015 r. 
o rewitalizacji (t.j. z 2018r., poz. 
1398), i położonych na terenach, 
dla których miejscowy plan 
zagospodarowania 
przestrzennego przewiduje 
przeznaczenie pod zabudowę 
mieszkaniową, usługową albo 
zabudowę o przeznaczeniu 
mieszanym obejmującym 
wyłącznie te rodzaje zabudowy, 
jeżeli od dnia wejścia w życie tego 
planu w odniesieniu do tych 
gruntów upłynął okres 4 lat, a w 

 
3,09 

 
3,04 

 
3,09 

3,09 3,09 3,09 3,09 
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tym czasie nie zakończono 
budowy zgodnie z przepisami 
prawa budowlanego od 1 m2 

powierzchni 

 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 14 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 14 radnych 

- przeciw: 1 radny 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/426/18   i stanowi załącznik Nr 8a) do protokołu. 

 
Ad. pkt. 9.2) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
dla celów obliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Parzęczew, odczytał Przewodniczący Rady 
Władysław Krawczyk. Projekt opracowała Aneta Pietrusiak. Zgodność pod względem prawnym  
stwierdził Radca prawny Katarzyna Vogel. Projekt stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
Projekt pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
Uwag do uchwały nie wniesiono. W dyskusji głosu nie zabrano. 
 

Górna 
stawka 

Stawka  
obowiązują
ca  w 2018 r. 

Propozycja      
Wójta Gminy  
 na 2019 r. 

Propozycja   
Komisji  
Samorządowej 

Propozycja 
Komisji 
Oświaty 

Propozycja 
 Komisji  
Rolnictwa 

UCHWA-
LONO NA 
SESJI 

  
 
      54,36 zł 

 
 
50,00 zł 

Za 1 
Przeciw 11 
Wstrzymujące   3 
 
52,00 zł 
 

Za  0 
Przeciw      12  
Wstrzymujące 3 
 
51,00 

52,00 Za 13 
Przeciw 0 
Wstrzymujące 2 
50,00 

50,00 
 

 
Radny Dariusz Niedźwiedź, zapytał jakie są skutki pozostawienie kwoty 50 zł. 
 
Skarbnik Gminy, stawka pozostająca na starym poziomie daje mniejszy wpływ do budżetu. 
Uchwalenie stawki 52,00 zł dałoby dochód w wysokości 14.000,00 zł. 
 
Radny Dariusz Niedźwiedź, zapytał co motywowało Komisję Rolnictwa do obniżenia kwoty do 50 
zł. 
 
Radny Marek Tarnacki, zaproponowaliśmy tą kwotę ze względu na tegoroczną suszę.  
 
Radny Dariusz Niedźwiedź, mieszkańcy w tej chwili płacą więcej za garaże niż za mieszkania, tego 
faktu nikt nie wziął pod uwagę przy uchwalaniu podatków. 
 
Radna Elżbieta Kurtasińska, według mnie wszystkie stawki powinny zostać na tym samym 
poziomie co w roku ubiegłym. Przedsiębiorcy też mają pod górkę i w ich kierunku nic nie robimy. 
 
Radny Marek Tarnacki, my jako radni jesteśmy gospodarzami gminy. Na wkład własny możemy 
wziąć pieniądze tylko ze zwiększenia podatków.  
 
Sołtys Dariusz Frańczak, według mnie podatki powinny być jak najwyższe, po to aby mieć 
pieniądze na wkład własny.  
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 15 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
 
Głosowanie: 
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- za  głosowało: 14 radnych 

- przeciw: 0 radny 

- wstrzymało się od głosowania: 1 radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/427/18   i stanowi załącznik Nr 9a) do protokołu. 

 
Ad. pkt. 9.3) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych, odczytał Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. 
Projekt opracowała Małgorzata Dańczak. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca 
prawny Małgorzata Kowalczyk. Projekt stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
Projekt pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
Uwag do uchwały nie wniesiono. W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 15 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 15 radnych 

- przeciw: 0 radny 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/428/18   i stanowi załącznik Nr 10a) do protokołu. 

 
Ad. pkt. 9.4) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 
nabycie nieruchomości, odczytał Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała 
Monika Bukowska. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny Małgorzata 
Kowalczyk. Projekt stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
Projekt pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
Uwag do uchwały nie wniesiono. W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 15 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 15 radnych 

- przeciw: 0 radny 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/429/18   i stanowi załącznik Nr 11a) do protokołu. 

 
Ad. pkt. 9.5) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 
Gminy Parzęczew z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz.U. 
z 2018 r., poz. 450 ze zm.) na rok 2019.”,, odczytał Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. 
Projekt opracowała Małgorzata Chmielecka. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca 
prawny Małgorzata Kowalczyk. Projekt stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
Projekt pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
Uwag do uchwały nie wniesiono. W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 15 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 15 radnych 

- przeciw: 0 radny 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/430/18   i stanowi załącznik Nr 12a) do protokołu. 

 
Ad. pkt.9.6) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 
Parzęczew na 2018 rok , odczytał Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała 
Skarbnik Gminy.  Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny Małgorzata 
Kowalczyk.  Projekt stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
Projekt pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
Uwag do uchwały nie wniesiono. W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 15 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 15 radnych 

- przeciw: 0 radny 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/431/18   i stanowi załącznik Nr 13a) do protokołu. 

 
Ad. pkt. 9.7) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt w sprawie dokonania zmian w budżecie  gminy 
Parzęczew na 2018 rok, odczytał Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt opracowała 
Skarbnik Gminy. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny Katarzyna Vogel. 
Projekt stanowi załącznik Nr 14 protokołu. 
Projekt pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 15 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 15 radnych 

- przeciw: 0 radny 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/432/18   i stanowi załącznik Nr 14 a) do protokołu. 
 
Ad. pkt. 9.8) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej, odczytał Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. Projekt 
opracowała Skarbnik Gminy. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny 
Katarzyna Vogel. Projekt stanowi załącznik Nr 15 protokołu. 
Projekt nie opiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 15 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 14 radnych 

- przeciw: 0 radny 

- wstrzymało się od głosowania: 1 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/433/18   i stanowi załącznik Nr 15a) do protokołu. 
 

 
Ad. pkt. 9.9) 
Wnioskowany przez Wójta Gminy projekt w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Parzęczew na lata 2018-2030, odczytał Przewodniczący Rady Władysław Krawczyk. 
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Projekt opracowała Skarbnik Gminy. Zgodność pod względem prawnym  stwierdził Radca prawny 
Katarzyna Vogel. Projekt stanowi załącznik Nr 16 protokołu. 
Projekt pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniach komisji Samorządowej, Oświaty i Rolnictwa. 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał uchwałę pod głosowanie. Na sali obecnych było 15 radnych. 
W głosowaniu wzięło udział  15 radnych. 
Głosowanie: 
- za  głosowało: 13 radnych 

- przeciw: 2 radnych 

- wstrzymało się od głosowania: 0 radnych. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przez Radę podjęta. 
Uchwała ma nadany Nr LIII/434/18   i stanowi załącznik Nr 16a) do protokołu. 

 
Ad. pkt. 10. 
Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Ad. pkt. 11. 
Po wyczerpaniu porządku dziennego i dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Władysław Krawczyk 
zamknął obrady, wypowiadając „Zamykam LIII  Sesję Rady Gminy w Parzęczewie”. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Obrady zakończyły się o godzinie 13.10 
 
                                                                                                             
                        

               Przewodniczący  Rady Gminy 
  

                              Władysław Krawczyk 

 
 
Protokołowała 
Patrycja Mrowińska 


